

Appendix  
(U.)  
17th March.

"reckoned, and who are desirous of settling in the Canadas, Grants  
"of Land not exceeding one hundred acres to each person, in eligible  
"situations, and that those whose families are in Europe will be sent  
"to join them in this Country at the expense of the public."

"His Royal Highness has been further graciously pleased to signify his munificent intention to continue, for a period, the issue of Rations, and moreover to supply Implements of Husbandry, either gratis or at a reduced price, as the circumstances and necessities of the Settlers may require."

(Signed)  
Certified.

EDWARD BAYNES,  
Adj. Genl. N. A.  
A. W. COCHRAN,  
Secretary.

No. 4.

*Extract of a Dispatch from the Right Honourable the Earl Bathurst to Lieutenant-General Sir Gordon Drummond, K. C. B. dated Downing-street, 31st May 1815.*

"With respect to the encouragement you propose giving to discharged Soldiers, who prefer a Settlement in the Province, your views are perfectly in unison with those of His Majesty's Government, and I have much pleasure in conveying to you authority to give them such Grants of Land as have been usually made to persons in a similar situation, and to give them such other advantages as it was, previous to the change of affairs in Europe, proposed to give to Settlers proceeding to Canada, from the United Kingdom."

Certified.

A. W. COCHRAN.  
Secretary.

"tés les premiers, des Concessions de Terres n'excédant point cent acres à chaque personne, dans des endroits avantageux, et que si quelques-uns ont leurs familles en Europe, elles seront envoyées pour les rejoindre aux frais du public."

"Il a gracieusement plu en outre à Son Altesse Royale de signifier son intention bienveillante de continuer, pendant un tems, l'émission des rations, et de plus de fournir des instrumens d'agriculture, soit gratuitement ou à un prix réduit, suivant les circonstances et les besoins de ceux qui voudront s'établir."

(Signé)  
Certifié.  
EDWARD BAYNES,  
Adj. Genl. A. S.  
A. W. COCHRAN,  
Secrétaire.

No. 4.

*Extrait d'une Dépêche du Très-Honorble Comte Bathurst au Lieutenant-Général Sir Gordon Drummond, C. C. B. datée de la Rue Downing, le 31 Mai 1815.*

"Quant à l'encouragement que vous proposez de donner aux Soldats réformés qui préfèrent s'établir dans la Province, vos vues sont parfaitement d'accord avec celles du Gouvernement de Sa Majesté, et c'est avec beaucoup de plaisir que je vous transmets l'autorité de leur faire les mêmes Concessions de Terres qui ont été ordinairement faites aux personnes dans la même situation, et de leur donner les autres avantages qu'avant le changement des affaires en Europe on se proposoit de donner à ceux du Royaume Uni qui iroient s'établir en Canada."

Certifié,  
A. W. COCHRAN,  
Secrétaire.

Appendix  
(U.)  
17e. Mars.